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Årsmöteshandlingar 2025 

YTTRANDE MOTION 1 
SBJJF stöd till underförbund 
 
 

Motionärernas förslag 
 

• att förbundsstyrelse och kansli får i uppdrag att se över hur ett utökat stöd 
kan komma att ges till underförbunden. 

• att SB&K:s kansli i samarbete och dialog med underförbunden ser över vilka 
frågor och arbete som underförbunden kan tänkas behöva stöd i. (Observera 
att detta kan komma att skilja sig mellan de olika underförbunden.) 

 
 
Förbundsstyrelsen föreslår  

• att stämman bifaller motionen i sin helhet. 
 
 
Förbundsstyrelsens yttrande 
Förbundsstyrelsen (FS) har under året börjat skapa processer för utökat dialogarbete 
både för och mellan enskild medlem, förening och underförbund. Arbetet med detta 
syftar till att utveckla föreningsdemokratiska kunskaper och skapa förutsättningar 
för långsiktig planering, vilket på sikt är ett krav från Riksidrottsförbundet (RF). FS 
första steg var att skapa SB&K:s gemensamma ”Dialogpolicy” för hantering av 
ärenden avseende RF kap 15 för de tillfällen då föreningar och medlemmar hamnar i 
konflikt, vilket styrelsen sett är återkommande. I policyns processbeskrivning utser FS 
en processledare som för dialog och leder parterna framåt.  
 
Förbundsstyrelsen vet sedan tidigare att flera underförbund önskat hjälp med 
processledare eller ”mentorer” och ser flera likheter med Dialogpolicyn utifrån de 
personella och kompetensmässiga resurser som efterfrågas eller behövs. FS ser även 
fördelar med fortsatt dialogarbete riktat mot underförbunden för att ytterligare 
stärka och underlätta underförbundens arbete administrativt, strategiskt och 
idrottsligt. 



 
 
 
Stockholm 2025-01-15 
Motion till Svenska Budo & Kampsportsförbundets årsstämma 2025 
 
 
Motion angående stöd till Underförbund 
 
Vid Svenska Budo & Kampsportsförbundets (SB&K) förbundsstämma 2022 fastställdes 
verksamhetsplanen med två tilläggsyrkande, varav det ena kom från Svenska Brasiliansk 
Jiu-Jitsu Förbundet. Vårt tilläggsyrkande handlade om att vi saknade fokus på 
underförbunden i verksamhetsplanen. Vi som underförbund är i behov av hjälp från anställd 
personal och därför önskade vi då ett starkt kansli hos SB&K som kunde ge ett förstärkt stöd 
till underförbunden.  
 
Vi har under den tid som passerat sedan årsstämman 2022 tydligt märkt av att vi fått både 
ett starkt kansli och ett förstärkt stöd. Vi ser det bland annat i den hjälp vi får med 
utbildningsfrågor och kring elit- och landslagsfrågor. Men mycket vill gärna ha mer!  
 
Vi efterfrågar nu ett ännu mer förstärkt personellt stöd till underförbunden. Vi vill se att vi 
ännu enklare kan få hjälp av kansliet och SB&K. Om den hjälpen kommer i en särskilt 
utsedd kontaktperson eller om det är en person vi kan ha med på våra styrelsemöten eller 
hur upplägget kan och ska se ut lämnar vi osagt. Vi tror att vi i dialog med SB&K:s kansli kan 
komma fram till den lösning som passar oss båda bäst.  
 
 
Förslag till beslut 
 

- att förbundsstyrelse och kansli får i uppdrag att se över hur ett utökat stöd kan 
komma att ges till underförbunden. 

- att SB&K:s kansli i samarbete och dialog med underförbunden ser över vilka frågor 
och arbete som underförbunden kan tänkas behöva få stöd i. (Observera att detta 
kan komma att skilja sig mellan de olika underförbunden.) 

 
 
 
Svenska Brasiliansk Jiu-Jitsu Förbundet 
genom 
 
 
 
Margareta Myhr 
Förbundsordförande 


